
Referat af bestyrelsesmøde den 5. oktober 2009  
i Bygaardens vejlaug 

 
Afbud fra Anne og Niels Chr. 
 
1. Referat fra seneste møde blev godkendt 
2. Økonomi. 

 Restanceliste blev uddelt af kassereren. Der mangler 5 på listen.  

 Kloakudgifter til Bratskovvej blev billigere end forventet, da vejlaugets andel var 
mindre. Til gengæld blev udgifterne til H-vej større end forventet, da skaderne 
var større end forventet. Vi vil kunne forvente, at en del af asfalten vil kunne 
synke.  

 Vi har hverken modtaget faktura for kloakmesteren, renoveringen af H-vej eller 
beskæring m.v. af træerne. 

 
3. Trafikplan 

 Der var møde i Vanløse Lokaludvalg omkring cykelsti på Jernbane Allé. 
Bestyrelsen var massivt repræsenteret. 

i. Kommunen har afsat 8 mio. kr. Der fjernes ca. 60 parkeringspladser, 
hvilket vil give massive parkeringsproblemer på Børglumvej og 
Bratskovvej. P.t. er der høring i Trafik og Miljøarbejdsgruppen hvor 
Grundejerforeningen ved Jan Mørch er repræsenteret. Han har meddelt, 
at de har krævet en borgerhøring om forslaget, da der ikke er planer om 
en sammenhængende trafikplan i den forbindelse. Cykelstien kommer til 
at lukke for indkørsel til H-vej fra Jernbane Allé. Den skal være færdig 
november 2010.  

ii. Der er indsendt høringssvar vedr. Apollovej II den 9. september til 
Københavns Kommune. 

 
4. Tinglysning af optagelsen af Herlufsholmvej 

 Der skal indsamles underskrifter på ny, da advokaten ikke havde taget højde for 
overgangen til elektronisk tinglysning. Af forskellige tekniske og juridiske grunde 
skal der indsamles nye underskrifter. Det blev aftalt, at advokaten mod betaling 
op til 10.000 kr. udarbejder underskriftsgrundlaget. Bestyrelsen sørger herefter 
for indsamling af underskrifterne. Ole tjekker via OIS om de rigtige huse og 
personer fremgår af vores liste. Hans Jørgen har fortsat kontakten til 
advokaten.  

 Der er en særlig problemstilling omkring H-vej nr. 11, der ikke forventes at ville 
skrive under på ny. Der er ikke betalt for 2009. Bestyrelsen har igangsat 
arbejder ud fra nr. 11 i forventning om betaling af kontingent og tinglysningen, 
hvorfor bestyrelsen er parat til et civilt søgsmål. Nr. 11 ejer også nr. 4, der har 2 
kloakudledninger. 

 
5. Bestyrelsesansvars forsikring 

 Punktet blev udskudt til næste møde 
 
 



6. Forslag om afstribning af indkørsler til vejlauget 
Der vil ikke være plads til to biler i indkørslerne, hvis brostenene i indkørslen skal 
opdeles til ind- og udkørende biler. Bestyrelsen vurderede enstemmigt, at behovet ikke 
er tilstrækkeligt stort til, at bestyrelsen vil gå videre med sagen.  
   

7. Eventuelt 

 Bestyrelsen har modtaget kopi af klage til Lise Boserup, H-vej 4 og 11, omkring 
støjgener fra udlejningsejendommen H-vej 4.  

 
 

8. Næste møde bliver: den 17. november kl. 19.30 hos Hans Jørgen, H-vej 17. 
 

Der skal drøftes; 

 Samlet trafikplan for vejlauget 

 Tinglysning 

 Bestyrelsens ansvarsforsikring 


